
Referat FAU - møte 3, torsdag 07.11.24 

Sted: Malmheim skole, 2. etg 

Tilstede: Karen, Kjetil, Unni, Linda, Cecilie, Bjørg Elen, Ane, May Brit og Dagny 

 Saker  Hvem  

1 Presentasjonsrunde deltakere i FAU 
Ny rektor deltok på møte, han starter på Malmheim 28.11.24 

 

2 Gjennomgang av referat fra møte 2 i oktober 
Godkjenning av referat ok.  
 

Unni 

3 Info om oppgaver til FAU 
FAU fungerer som foreldregruppens talerør i samarbeidet med skolen, og har 
som mål å bidra til et trygt og godt læringsmiljø for alle.  
Forslag til avklaringer fra Foreldreutvalgene; 

1. Lage vedtekter som beskriver hvordan representanter velges og for 
hvor lenge.  

2. Årshjul for faste aktiviteter. Hva skal FAU og hva skal skolen bidra med 
- Hvilke saker skal FAU få informasjon om? 
- For hvilke saker kan FAU legge premisser?  
- Ønsker fra skolen til FAU?  
- Møteplan 

Unni 

4 Info fra skolen 
1. Prosjekter skolen deltar i (forsknings- og elevprosjekter)  
- «Les for meg», er et forskningsprosjekt ved lesesenteret. Målet er å 

utvikle verktøy som lærerne kan bruke for å være tettere på elevenes 
leseprogresjon.  

- TL (trivselsleker) i to langfriminutt i uka.  
- Hjertesonekampanjen for å få flere til å gå/sykle til skolen. 
- Norli Junior lesekonkurranse som varer frem t.o.m. 6.desember 2024. 
2. Personell – ny rektor på plass 28.11.24. Ny lærer ansatt i vikariat 

(Marlen W. Pedersen). 
3. Elevmiljø  
4. Elevrådsmøte – uheldig at to møter denne høsten har blitt avlyst. FAU 

ønsker referat fra elevrådsmøtene.  
5. SFO 

Karen 

5 Saker FAU ønsker å ta opp med skolen  
1. Hvorfor deltok ikke Malmheim på årets Girl-tech? 

Skolen fikk ikke invitasjon til dette i år, mistenker derfor at det ikke har 
vært noe arrangement i Sandnes i år.  

2. Hvordan ligger Malmheim an på nasjonale prøver?  
Foresatte får vite resultater for sitt barn, men ellers er det ikke lov å 
dele skolens resultater offentlig pga. vi er en liten skole.  

Unni 

6 Oppfølgingssaker 
1. Låste dører – fortsatt behov for å ha låste ytterdører i friminuttene.  
2. Er det bedring med trafikk rundt hjertesonen?   

Ja, opplever bedring på dette området.  

Karen  
Alle 



3. Foreldremøte våren 2025 – Får vi til et stormøte med barnehagen? Har 
noen forslag til tema? Kan en idè være å få til noe fra 
Læringsmiljøsenteret, avd. Stavanger?  
Karen hører med personalet, om de har noen forslag før vi undersøker 
videre.  

7 FAU- økonomi 
Har ikke fått penger fra TV- aksjonen enda.  
Er det aktuelt å delta på plastdugnaden til Handelens Miljøfond til neste år?  
Vi har dette i bakhodet utover våren 2025.  

Linda 

8 TV-aksjonen 2024, evaluering 
Nytt i år at 1. og 2. trinn hadde ansvar sammen. Dette fungerte godt. 
Bra oppmøte, men frafall i siste liten gjør det vanskelig. Derfor er det behov for 
at begge trinn har ansvar for TV- aksjonen. Foresatte må informeres om 
forventning om bindende påmelding.  
I tillegg er det viktig å delta på infomøtene som kommunen arrangerer.  
FAU ønsker at skolens ledelse informerer om ansvar for TV- aksjonen på 
foreldremøte for nye 1.klassinger.  
FAU – representant for 2.trinn må informere om deltakelse på foreldremøte 
ved oppstart av nytt skoleår.  

Cecilie 
og Ane 
 
 
 
Kjetil og 
Karen 

9 Forberedelse til skoledisko, 5. trinn 
Avholdes 21.11.24 – nissedisko for de som vil   

1- 4.trinn deltar 17.30 – 18.45 
5– 7.trinn deltar 18.15- 19.30  

Maks 100 kr per elev. Kutter ut pølser i år, og har kun godteri.  
Viktig å delegere ansvar for oppgaver videre til samtlige foresatte.  
Diskolys må hentes og rigges.  
Linda ser på evalueringslista fra i fjor.  
Viktig med klasselister for registrering.  

 

10 Eventuelt 
FAU-representant for hver enkelt klasse må minne klassekontakten om 
julegrøt og avtale dato med kontaktlærer.  
 

 

 

Ref. Dagny 

 


